
 

 

 

 

 

 

Enkel fråga till Ordförande i Teknik och klimatnämnden, Tommy Lundqvist (C) 

20200827 

 

Från Roslagens Oberoende Parti 

Yvonne Svensson,  

 

Farthinder i Häverödal. 
 

Vi har i ROOP  noterat att det satts upp farthinder efter en kurva på LV 

1100 i Häverödal, detta utan någon helst varningsskylt före kurvan i fråga. 

Flera påkörningar har också redan skett. 

Man kan tycka vad man vill om slentrianmässig körning, men  

 

Min fråga till Dig blir; 

 

- Vad får kommunen att vidta denna typ av åtgärder som i sig bara blir en 

irriterande halvmesyr, och på vilket sätt kommer man att åtgärda detta?  

Till syvende og sidst drabbar det ju såväl enskilda trafikanter som Norrtäljes 

skattebetalare och försäkringskollektiv. 

 

 

Yvonne Svensson  

Gruppledare ROOP  


